
Zasedání č. 4  

Komise: Komise dopravní (dále jen DK) 

Datum: 3.4.2023 

Přítomni: Šnajdr Vít, Jelínek Dominik, Kaiserová Jana, Prokop Bedřich, Lebeda Martin, Malík 

František, Nocar Richard, Bartl Zdeněk 

Omluveni: Fedorovič Radim, Jirásek Zdeněk 

Neomluveni:  

Hosté: Štolbová Lucie – vedoucí TO, OSM, Kateřina Kuchařová – referent TO, OSM, Dana 

Ladrová, Kateřina Gygalová – ODSH, Mgr. Lukáš Seifert - starosta 

Příští jedn.: 3.5.2023, Rytířský sál 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

 

I. RM bere na vědomí zápis ze 4. zasedání komise dopravní ze dne 3.4.2023, 

 

II. RM souhlasí se zřízením 2 parkovacích míst pro prodejnu Gardina.cz, s.r.o. v ulici 

Potoční před č.p. 170 v Kutné Hoře, 

 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                             Termín: 30.6.2023 

 

III. RM ukládá TO OSM prověřit možnost prořezání keřů při výjezdu z ulice K Zastávce na 

ulici Táborská,  

 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                             Termín: 30.6.2023 

 

IV. RM bere na vědomí nesouhlas komise s plánovanou výstavbou obchvatu Kutné Hory, 

v obou variantách, 

 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                             Termín: 31.5.2023 

 

 

V. a) RM nesouhlasí se zřízením vyhrazeného parkovacího místa pro pana Matěje Čížka 

v ulici Nad Vinicí v Kutné Hoře na části pozemku parc. č. 805/39 ani na části pozemku 

parc. č. 805/202 oba v k.ú. Sedlec u Kutné Hory, 

 

b) RM souhlasí/nesouhlasí se zřízením vyhrazeného parkovacího místo pro pana 

Jana Čermáka v ulici Nad Vinicí před č.p. 336 v Kutné Hoře.  

 

 

Zodpovídá: Ing. Blanka Maternová                             Termín: 30.6.2023 

 

 

2) Program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

úvodní slovo – jednání komise zahájil Vít Šnajdr, který konstatoval, že je přítomno 8 členů 

z celkového počtu 10 členů, dopravní komise (dále jen DK) je tedy usnášeníschopná. Dále 

přednesl návrh programu jednání, schválen byl beze změn. 

      Projednání předložených žádostí: - 

Pronájem parkovacích míst Potoční ulice 

Pan David Herold požádal o 4 parkovací místa před prodejnou Gardina.cz, s.r.o. pro své zákazníky. 

DK doporučila pronajmout pouze 2 parkovací místa 

- 8 hlasů pro 

Zrcadlo Masarykova ulice u výjezdu Zelenkova ulice  

Iva Němcová požádala o instalaci zrcadla do Masarykovy ulice u výjezdu ze Zelenkovy ulice.  

DI PČR nesouhlasí s instalací bezpečnostního zrcadla s tím, že nadbytečné dopravní značení je 

nežádoucí. Pokud brání zaparkované automobily ve výhledu na šikmých čarách, volat MP nebo 



PČR. 

- DK 8 hlasy nesouhlasí s instalací zrcadla 

DK doporučila: vyzvat městkou policii o provádění kontroly parkování v této lokalitě.  

Pozn. do zpracování tohoto materiálu RM na svém jednání dne 3.5.2023 schválila podání žádosti o 

umístění zrcadla na odbor dopravy a silničního hospodářství. 

Zrcadlo Táborská ulice u výjezdu z ulice K Zastávce  

- OSV Žižkov podal žádost na instalaci zrcadla na křižovatku Táborská x K Zastávce  

               DI PČR nesouhlasí s instalací bezpečnostního zrcadla. 

- DK 8 hlasy nesouhlasí s instalací zrcadla 

DK doporučila – pokud ve výhledu brání dřeviny zajistit jejich ořez. 

Pozn.: do zpracování tohoto materiálu vedení města dne 2.5.2023 úkolem PV/23/12/16 uložilo OSM 

TO požádat o instalaci zrcadla, dle zápisu osadního výboru. 

           

Obchvat kolem Kutné Hory 

Stavební záměr obchvatu Kutné Hory přišel přiblížit pan starosta Seifert 

Jedná se o starý projekt (1996?), který je zanesený v rozvoji kraje, kde se rozhoduje o dvou 

variantách. 

Varianta 1 - ústící na křižovatku Na Skalce, přičemž křižovatka Na Skalce bude posunuta o cca 400m 

blíže k Libenicím. Město KH chtělo vyřešit křižovatku Na Skalce, ŘSD a obyvatelé Kaňku chtějí 

mimoúrovňovou křižovatku.  

Varianta 2 je ústící na sídliště ŠIPŠÍ, Lidl, Kaufland což je pro KH nereálné. 

Základní cíl ŘSD je rozšíření silnice I/38. 

Šnajdr se dotázal na variantu č. 3 – obchvat, veden z obce Pučery/Bečváry  

Seifert- momentálně řeší ŘSD, starosta Miskovic Henčl + p. Němeček 

            Dohoda s ministerstvem dopravy a ŘSD - nejdříve se musí naměřit počty / průjezdy (NA,  

             autobusů…) 

 

Šnajdr poukázal na průjezdnost městem na webových stránkách ŘSD (z roku 2020) a dotázal se, 

kterou dopravu obchvat stáhne? 

Také poukázal na masivní kruhový okruh Nad Gruntou.  

 

Prokop: V čem vadí varianta č.1?  

Kaiserová: Svádí dopravu na I/2.  

Seifert: ze zápisu z jednání s ŘSD vyplývá, že trasu č. 1 chtělo Město Kutná Hora. 

Šnajdr a Ladrová oponovali, že tuto variantu navrhlo přímo ŘSD. 

 

Kaiserová se zeptala, co bude dál se silnicí I/2 pokud vznikne obchvat? 

Ladrová: záleží, jak se domluví ŘSD s KSÚS, Městem KH  do jaké kategorie poté silnici zařadí. 

Seifert, pokud by se z I/2 udělala místní komunikace, vznikne více parkovacích míst, přechodů pro 

chodce.   

 

Šnajdr poukázal na rekreační/vycházkové místa, která obchvat zničí – Sklenářův dolík, Kuklík, 

Grunta… 

 

Na závěr pan starosta dodal, že zatím se stavět nezačne, je v jednání varianta přes Pučery, ale ta je 

náročnější a dražší, protože nejsou data a studie. 3 ze 4 kamionů odbočí na Pučery a do KH 

nedojedou. 

 



Nocar - Dotázal se zda ministerstvo plánuje dálnici? 

Seifert: Je v plánu od Kolína až na D11 

 

Stanovisko DK:  Ano, vnímáme potřebu zbavit Město Kutná Hora silnici 1. třídy, ale ani jedna 

z variant obchvatu není pro Kutnou Horu vhodná. Obchvat NE 

             

               7 členů s tímto stanoviskem souhlasí         

               1  člen proti  

 

Ulice Nad Vinicí – dvě žádosti od místních obyvatel o vyhrazené parkování  

- pí. Kuchařová popsala situaci v dané lokalitě  

  Pan Čížek žádal o 2 parkovací místa, navrhl dvě řešení: 

       V zeleném pásu podél chodníku – v minulosti již bylo projednáváno -  s nesouhlasným 

stanoviskem a nevhodností. 

       Na konci ulice Nad Vinicí (slepá cesta) – žluté kříže, prostor vyhrazený na žádost správců sítě.  

        

      Pan Malík seznámil DK s historií výstavby a současným stavem v ulici. Podotkl, že žluté kříže ve 

slepce jsou pro zařízení VHS, přečerpávací stanice, nutný 

       ponechat příjezd. 

             

         DK- 8 hlasy s návrhy pana Čížka nesouhlasí a shoduje se 8 hlasy s návrhem TO OSM, které 

         doporučilo vybudování sjezdu a parkování na zahradě z ulice Nad Vinicí 

   

     Pan Čermák – majitel novostavby zažádal o vyhrazené zpoplatněné parkovaní před svým 

domem.  

    
       DK- 8hlasy souhlasí s vyhrazeným parkováním pro pana Čermáka  

TO OSM si dovoluje upozornit na možný precedent při obdržení obdobných žádostí.         

          

Projednání příspěvků členů komise, případných hostů aj.: 

*Ostatní 

p. Prokop – Tyršova – do vybudování chodníku po levé straně naproti čp. 1040 

Úkol TO - prověřit zadání na nový chodník TS a proč nebylo provedeno - Štolbová  

 

 

 

 

3) Závěr: Pan Šnajdr poděkoval členům za účast a jednání komise ukončil. 

 

 

 

4) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: - viz odst. 1) tohoto zápisu. 

                                                                                      

5) Reakce rady města:   

 

 

Zapsal: Kateřina Kuchařová 

 

 

Elektronicky ověřil:  Vít Šnajdr 


